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Verslag Algemene Ledenvergadering d.d. 25 november 2010

Aanwezige bestuursleden Rien Rense, Piet Spoorenberg, Bep Dwars

Poul Hulzink, Han Westendorp, Wobbe Kijlstra

Aanwezige leden Volgens presentielijst 63

1 Opening en mededelingen bestuur

Alle leden van de vereniging zijn per brief

geïnformeerd over de problemen die ontstaan

zijn rond de spaarrekeningen. Rien gaat in zijn

toelichting in op hoe het ontdekt is wat het

bestuur heeft gedaan, de prioriteit bij het

terugkrijgen van het geld, waar we nu staan en

geeft de vergadering vervolgens gelegenheid

tot het stellen van vragen.

De ledenvergadering reageert geschokt dat dit

heeft kunnen gebeuren en ook met waardering

voor de wijze waarop het bestuur de

problematiek heeft opgepakt. Gelukkig loopt

de financiële continuïteit van de vereniging op

de korte termijn geen direct gevaar.
Metde

schuldbekentenis onder zekerheidsstelling van

een hypotheek is gezien de situatie optimale

zekerheid verkregen dat het geld terugbetaald
wordt. Gezien de complexe situatie en

prioriteit bij het terugkrijgen van het geld, is

geen aangifte gedaan. Het bestuur heeft er

bewust voor gekozen de leden per ledenbriefte

informeren. Afgesproken wordt dat de leden

worden geïnformeerd zodra het geld terug-
betaald is.

Op de vraag of de leden in kunnen stemmen

met de door het bestuur gekozen aanpak, wordt

met instemming en applaus gereageerd.
Rien geeft aan te hopen dat we deze netelige

kwestie snel achter ons kunnen hebben en

vervolgt de vergadering.

2 Vaststellen verslag Algemene

Ledenvergadering van 25 maart 2009

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

3 Bespreken en vaststellen beleid en

begroting 2011

Met de begroting en beleid 2011 wordt het

ingezette beleid gecontinueerd. Het bestuur wil

nadrukkelijker dan de afgelopen jaren de

relatie met en tussen werkgroepen en leden

ondersteunen en versterken. Speciale aandacht

wordt gevraagd voor de reservering in de

begroting van 1.000 euro in verband met de

1.000
6

Eempoldertelling inapril 2011. De

leden zullen nog worden geïnformeerd over de

aandacht die hier aan besteed wordt.

De vergadering stemt in met de begroting en

het voorgestelde beleid. De contributie voor

2011 blijft gelijk aan 2010. De ledenvergade-

ring machtigt het bestuur evenals voorgaande

jaren tot het doen van noodzakelijke maar niet

begrote uitgaven, passend binnen het beleid

van de vogelwerkgroep, tot een maximum van

15% per jaar van de begrote contributie.

4 Bestuurssamenstelling
Zoals in de agenda (Korhaan november 2010)

van de ALV al is aangegeven,heeft Egbert

Leijdekker zich genoodzaakt gezien zijn

penningmeesterschap neer te leggen. Gelukkig

is Egbert wel bereid de komende tijd in

afwachting van de toekomstige invulling de

administratie van de vereniging te doen.

Binnen het bestuur zijn, gezien deze situatie en

met het oog op de continuïteit, de taken herver-

deeld. Wobbe Kijlstra zal in de overgangs-

periode de functie van penningmeester
vervullen (en Egbert, zoals gezegd, de

financiële administratie).

Naast de vacature van penningmeester zal de

komende periode gezocht worden naar een

invulling van de vacature coördinator van de

Subgroep Communicatie.

Hoewel Egbert slechts kort in functie is

geweest spreekt Rien zijn grote dank uit voor

De voorzitter, Rien Rense, opent de

vergadering en heet iedereen van harte

welkom. Hij geeft aan de mededelingen van

het bestuur aan te willen grijpen om een

toelichting te geven om de problematiek rond

de spaarrekeningen.

Voordathij hierop ingaat, wijst Rien op de

stand van het Vogelhospitaal. Dirk Prop licht

in het kort de inventarisaties van de werkgroep

broedvogels toe en meldt dat de tellers van

Ankeveensche Plassen een kalender van

Natuurmonumentenvan Erik de Haan als dank

ontvangen.
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de inzet en nauwgezette wijze waarop Egbert
het penningmeesterschap heeft ingevuld. Het is

buitengewoon vervelend als je bij de

overdracht moet constateren datje voorganger

ongeautoriseerd heeft gehandeld. In de be- en

afhandeling heeft het bestuur Egbert ervaren

als grondig, standvastig en ter zake kundig.

Hierbij past respect voor de wijze waarop

Egbert eraan heeft bijgedragen dit lastige
dossier tot een goed einde te brengen en ook

voor de persoonlijke afweging zich terug te

moeten trekken als penningmeester en de

bereidheid vooralsnog de administratie te

willen blijven doen.

Als persoonlijke noot geeft Rien aan dathet

wel bijzonder was hoe Egbert zich zonder

enige kennis van vogels staande wist te houden

in een vogelminnend bestuur. Als dank krijgt

Egbert een boek over het heelal. Zijn affiniteit

ligt in hogere sferen dan de vogels en meer bij
de sterren.

5 Samenstelling kascommissie

Naar aanleiding van de problematiek rond de

spaarrekeningen heeft het bestuur een

handreiking opgesteld dat de leden van de

kascommissie moet helpen bij het vervullen

van hun rol. Op een vraag uit de vergadering
wordt geantwoord dat het nooit helemaal

mogelijk is risico’s uit te sluiten en dat de

handreiking de positie van de kascommissie

versterkt. Als suggestie wordt meegegevendat

de kascommissie ook eerst zonder

aanwezigheid van de penningmeester de

boeken kan controleren.

De ledenvergadering stemt hiermee in en

benoemdElsje van der Velde, Pieter Jan

Hegenbart en Henk van Tol tot ledenvan de

kascommissie.

6 Afhandeling erfenis

Poul Hulzink licht het in De Korhaan van

novemberopgenomen voorstel voor besteding
en beheer van de erfenis die verwacht wordt

toe. De notaris heeft aangegeven dat de

afhandeling van de erfenis nog wel even op

zich kan laten wachten. Dit neemt niet weg dat

het goed is het voorstel voor besteding en

beheer nu in de ledenvergadering te bespreken.
De vergadering kan zich vinden in de

voorgestelde uitwerking en doet de volgende

suggesties:

• Kies een groene bank om de middelen te

beleggen.

• Denk na over de communicatie en

informatievoorziening, ingediende,

gehonoreerde en afgewezen projecten en

informatie over resultaten gehonoreerde

projecten.
• Voorkom in de vereniging ellenlange

discussies. Neem als bestuur een besluit

over de te honoreren projecten (op grond
van de criteria en advies van commissie)

en informeer de leden.

Het bestuur neemt de gemaakte opmerkingen

mee en werkt deze verder uit. Zodra

duidelijkheid ontstaat, wanneer het legaat

tegemoet kan worden gezien, zullen de leden

geïnformeerd worden.

7 Rondvraag
De contributie wordt bewust per acceptgiro

geïnd - en niet automatisch - om zo leden de

gelegenheid te geven, indien ze dat willen,

meer over te maken dan de basiscontributie.


